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ACTA PLE NUM. 18/91 

 
 

SESSIO ORDINARIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT PLE, EN 
PRIMERACONVOCATORIA, EL DIA 23 DE DESEMBRE DE 1991. 

 
 
 

A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són les dinou hores i trenta 
minuts del dia vint-i-tres de desembre de mil nou-cents noranta-u, es reuneixen 
a la Sala de Sessions d'aquest Ajuntament, prèvia convocatòria en regla, els 
membres integrants de l'Ajuntament Ple que a continuació es relacionen, en 
sessió ordinària i primera convocatòria, sota la Presidència del senyor Alcalde, i 
assistits per mi, la Secretària General. 
 
 
ASSISTENTS 
 
 
Alcalde 
 
Sr.  José Montilla Aguilera 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Balmón Arévalo 
Sr.  Joaquín Guallar Cánovas  
Sr.  Vicenç Badenes i Teixidó 
 
 
Regidors 
 
Sr.  Ramón Blanco i Lorenzo  
Sr.  Antonio Bouso Varela  
Sra. Adelina Cobos Caballero  
Sr.  Jordi Cuesta i Grande  
Sr.  Juan Antonio García Díaz  
Sra. Cristina Gasull i Martínez  
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Sr.  Ricardo Gil Nuñez 
Sr.  Ciriaco Hidalgo Salgado 
Sra. Assumpta Lecha i Millet  
Sr.  Lorenzo Luna Rodríguez  
Sr.  Perfecto Madrid Olmos  
Sr.  Miquel Martí i Solé  
Sr.  José Luis Morlanes Galindo  
Sr.  Carles Navales i Turmos  
Sra. Yolanda Piedra i Mañes  
Sr.  Frederic Prieto i Caballé  
Sr.  Antoni Recort i García  
Sr.  Amador Rosas Outes 
 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventor 
 
Sr.  Guillem Cansado i Tarrès 
 
 
Excusen la seva absència 
 
Sra. Judith Ibáñez Vives 
Sr.  Josep Nogué i Felip 
 
 
 
 Per l'Alcaldia-Presidència es declara oberta la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren a l'Ordre del Dia i que són els següents: 
 
 
 

PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 
 1.-  Donar compte i, en el seu cas, ratificar els acords de la 
Comissió de Govern que a continuació es relacionen. 
 
 Per la Secretària de la Corporació, i a efectes de la seva ratificació o el 
seu coneixement, es dóna lectura dels acords adoptats per la Comissió de 
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Govern, com a conseqüència de la seva urgència, en les sessions que 
s'especifiquen, el text literal dels quals és el següent: 
 
 
 
 
 Sessió celebrada el dia 3 de desembre de 1991. 
 

PROPOSTA DE L'AREA DE REGIM INTERIOR I GOVERNACIO 
 
 Comparèixer com a part coadjuvant en el recurs contenciós-
administratiu núm. 1.133/90, interposat davant la Generalitat de Catalunya pel 
senyor JOSÉ LUIS CORNET JULIA, en la Secció 3a. de la Sala Contenciosa-
Administrativa del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, contra l'acord de 
la Comissió Provincial d'Urbanisme, per l'aprovació de la modificació puntual del 
PGM promogut per aquest Ajuntament en el Sector del carrer Ignasi Iglesias. 
 
 "Es llegeix la proposta del President-Delegat de l'Area de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'escrit remès el seu dia per la Direcció General d'Urbanisme del 
Departament de Politica Territorial i Obres Públiques de la Generalitat de 
Catalunya, en virtut del qual es posa en coneixement d'aquesta Entitat, que el 
senyor JOSÉ LUIS CORNET JULIA ha interposat recurs contenciós-administratiu 
número 1.133/90, davant la Secció Tercera de la Sala Contenciós-Administrativa 
del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, contra l'acord de la Comissió 
Provincial d'Urbanisme, pel qual s'aprovava definitivament la modificació puntual 
del PGM promoguda per aquest Ajuntament, relativa al canvi de qualificació 
urbanística del solar propietat municipal situat al carrer d'Ignasi Iglesias, a 
efectes que aquest Ajuntament comparegui en el procés com a part interessada 
en la subsistència de l'acord recorregut, si ho estima convenient. 
 
 Atès que aquest Ajuntament, afectat per l'esmentada resolució, està 
interessat en el manteniment i subsistència d'aquest, i tenint en compte que en 
conformitat amb el que disposa l'article 66 de la Llei de la Jurisdicció 
Contenciosa-Administrativa, aquesta Administració pot comparèixer en qualsevol 
moment previ a la Sentència en el procés en qualitat de coadjuvant, encara que 
aixó no doni lloc a la retroacció o interrupció d'aquest. 
 
 Per tot això el Tinent d'Alcalde de Règim Interior i Governació proposa 
a la Comissió de Govern l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
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 Primer.- Comparèixer com a part coadjuvant en el recurs contenciós-
administratiu número 1.133/90, interposat pel senyor JOSÉ LUIS CORNET 
JULIA contra l'acord de la Comissió Provincial d'Urbanisme d'aprovació definitiva 
de la modificació puntual del PGM abans esmentat, i que es segueix davant la 
Secció Tercera de la Sala Contenciosa-Administrativa del Tribunal Superior de 
Justícia de Catalunya. 
 
 Segon.- En conformitat amb l'establert a l'article 447.2 de la Llei 
Orgànica del Poder Judicial, designar com a lletrada defensora en l'esmentat 
recurs a la senyora Carmen Alonso Higuera, Secretària General d'aquest 
Ajuntament. 
 
 Tercer.- En conformitat amb l'establert a l'article 440.1 de la Llei 
Orgànica del Poder Judicial, designar procurador dels Tribunals a Barcelona al 
senyor Narciso Ranera Cahís. 
 
 Quart.- Donar compte del present acord en la propera sessió del Ple 
que se celebri." 
 
 Els reunits, per unanimitat, aproven la proposta." 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten restar-ne assabentats. 
 
 
 

PROPOSTA DE L'AREA DE PLANIFICACIO, ECONOMIA I HISENDA 
 
 
 Aprovar conveni amb el Gremi d'Encantistes i Marxants de Barcelona i 
Província. 
 
 "Es llegeix la proposta del President-Delegat de l'Area de Planificació, 
Economia i Hisenda, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'esborrany de modificació dels pactes primer i segon, del Conveni 
Fiscal, en concepte de Preu Públic, signat en data 12 de juliol de 1990, amb el 
GREMI D'ENCANTISTES I MARXANTS DE BARCELONA I PROVINCIA, per 
l'ocupació de la via pública mitjançant els llocs de venda no sedentària a l'exterior 
dels tres mercats municipals. 
 
 Atès que aquest Ajuntament considera convenient la modificació dels 
pactes abans referits de l'esmentat conveni. 
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 Per això, el Tinent d'Alcalde Delegat de Planificació, Economia i 
Hisenda, proposa a la Comissió de Govern l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Aprovar la modificació dels pactes primer i segon, del Conveni 
Fiscal signat en data 12 de juliol de 1990, amb el GREMI D'ENCANTISTES I 
MARXANTS DE BARCELONA I PROVINCIA, en concepte de Preu Públic, per 
l'ocupació de la via pública pels llocs de venda no sedentària a l'exterior dels 
Mercats Municipals de Marsans, Centre i Sant Ildefons. 
 
 Segon.- Facultar al senyor Alcalde per signar la modificació del conveni 
esmentat a l'apartat primer del present acord. 
 
 Tercer.- Donar compte del present acord en la propera sessió plenària 
que se celebri." 
 
 Els reunits, per unanimitat, aproven la proposta." 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten restar-ne assabentats. 
 
 
 

PROPOSTA DE L'ALCALDIA-PRESIDENCIA 
 
 
 Aprovar el text del conveni entre la Diputació de Barcelona i 
l'Ajuntament de Cornellà Llobregat per la cessió gratuïta dels equips informàtics 
d'un ordinador i d'un Videotex pel Servei d'Informació Jove de l'Ajuntament de 
Cornellà de Llobregat. 
 
 "Es llegeix la proposta de la Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
 
 
 "Vista la proposta de text de conveni entre la Diputació de Barcelona i 
l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat per la cessió gratuïta dels equips 
informàtics d'un ordinador i d'un videotex amb destinació al Servei d'Informació 
Jove d'aquest Ajuntament. 
 
 I davant la necessitat de disposar d'aquest material per al bon 
funcionament de l'esmentat servei. 
 
 Aquesta Alcaldia proposa a la Comissió de Govern l'adopció dels 
següents 
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A C O R D S 

 
 Primer.- Aprovar el text del conveni entre la Diputació de Barcelona i 
l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat per la cessió gratuïta de l'ús dels equips 
informàtics d'un ordinador i d'un videotex amb destinació al Servei d'Informació 
Jove d'aquest Ajuntament, així mateix les clàusules que en ell s'indica. 
 
 Segon.- Facultar al senyor Alcalde perque en nom de la Corporació 
Municipal subscrigui els documents que siguin necessaris. 
 
 Tercer.- Donar compte del present acord al Ple Municipal en la primera 
sessió que se celebri, als efectes previstos en el dispositiu segon del punt catorze 
de l'acord plenari de 25 de setembre de 1991." 
 
 Els reunits, per unanimitat, aproven la proposta." 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten restar-ne assabentats. 
 
 
 
 
 2.- Donar compte i, en el seu cas, ratificar els  Decrets i 
Resolucions de l'Alcaldia que a continuació es relacionen. 
 
 Per la Secretària de la Corporació i a efectes de la seva ratificació o el 
seu coneixement, es dóna lectura dels Decrets i Resolucions dictats per l'Alcaldia, 
com a conseqüència de la seva urgència, el text literal dels quals és el següent: 
 
 
 - Decret número 3.126/91 de data 24 d'octubre de 1991. 
 
 "Vistes les Actes dels Tribunals que han jutjat els concursos, 
concursos-oposicions i oposicions, per a proveir en propietat les places vacants 
en la plantilla orgànica de funcionaris incloses dintre de l'oferta pública 
d'Ocupació d'enguany, que més endavant es detallaran, així com l'informe emès 
pel Departament de Personal, del qual es desprèn que els aspirants aprovats han 
presentat la documentació que s'exigia en les bases que regien les convocatòries. 
 
 Fent ús de les atribucions que en confereix l'article 21 de la LLei 
7/1985, de 2 d'abril. 
 

H E   R E S O L T 
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 Primer.- Nomenar els següents aspirants per a què ocupin en propietat 
les places que tot seguit es relacionen: 
 
 PLACES 
 
 1 DE TECNIC AUXILIAR D'ACTIVITATS CULTURALS DE LA SOTS-
ESCALA   D'ADMINISTRACIO ESPECIAL 
 
 - Ramón Miquel Montserrat Martínez 
 
 1 DE TECNIC D'AUXILIAR DIRECTOR DE MERCAT DE LA SOTS-
ESCALA D'ADMINISTRACIO ESPECIAL 
 
 - Francesc Josep Muñoz Rivera 
 
 1 DE TECNIC AUXILIAR DE GESTIO DE PERSONAL DE LA SOTS-
ESCALA   D'ADMINISTRACIO ESPECIAL 
 
 - Gemma Escofet Mata 
 
 2 CAPORALS DE LA GUARDIA URBANA DE LA SOTS-ESCALA DE 
SERVEIS   ESPECIALS 
 
 - Juan Mauro León Carrascosa 
 - Segundo Poblador Trinidad 
 
 1 D'AUXILIAR DE BIBLIOTECA DE LA SOTS-ESCALA  
D'ADMINISTRACIO   ESPECIAL 
 
 - Anna Isabel Farreras Pérez 
 
 1 DE REGENT D'ADMINISTRACIO ESPECIAL 
 
 - Josep Queralt Gamiz 
 
 Segon.- Concedir als aspirants esmentats al punt anterior, un termini 
de trenta dies naturals perquè prenguin possessió dels respectius càrrecs, de 
conformitat amb el que disposa la normativa vigent. 
 
 Tercer.- Deixar establertes les places que a continuació es detallen per 
les raons que així mateix s'especifiquen: 
 
 
PLACES MOTIU   
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1 DE TECNIC SUPERIOR, No haver superat l'aspirant 
ESPECIALITAT ECONOMISTA presentat el concurs-oposició 
D'ADMINISTRACIO ESPECIAL. convocat. 
 
1 DE TECNIC SUPERIOR, No haver superat l'aspirant 
ESPECIALITAT ENGINYER presentat el concurs-oposició 
SUPERIOR D'ADMINISTRACIO convocat. 
ESPECIAL. 
 
 Quart.- Donar compte del contingut de la present Resolució al Ple 
Municipal i Comissió de Govern, en les primeres sessions que celebrin els 
esmentats Organs Municipals." 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten restar-ne assabentats. 
 
 
 - Decret número 3.591/91 de data 25 de novembre de 1991. 
 
 "Vist l'edicte del Vice-President de la Comissió de Cooperació Local de 
Catalunya, número 1.517 de data 13 de novembre de 1991, del qual es dona 
publicitat a l'atribució inicial d'anualitats del Pla únic d'obres i serveis de 
Catalunya any 1992, Quadrienni 1992-1995. 
 
 Atès que l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat va presentar a 
l'esmentat Pla els projectes de DOTACIO D'INFRAESTRUCTURA URBANISTICA 
DEL CARRER GARROFER I INTERBLOC GARROFER per un import de seixanta-
quatre milions set-centes quatre mil set-centes una (64.704.701) pessetes, i 
DOTACIO D'INFRAESTRUCTURA URBANISTICA DE L'AVINGUDA REPUBLICA 
ARGENTINA I CARRER ACACIA per un import de setanta-u milions vuitanta-set 
mil set-centes cinquanta-set (71.087.757) pessetes, els quals han estat inclosos 
en les anualitats 1993-1995 respectivament. 
 
 Atès l'informe tècnic de la senyora M. Luz Araujo Cantón Cap d'Area 
d'Urbanisme i Serveis, el qual posa de manifest la necessitat d'executar als 
exercicis 1992-1993 aquestes obres, per raons de salubritat pública. 
 
 Aquesta Alcaldia-Presidència a l'empara de la legislació vigent i de 
conformitat amb els articles 11.1 i 18.3 del Decret 168/1991, de 30 de juliol, de 
convocatòria del Pla. 
 

H E   R E S O L T 
 
 Primer.- Comparèixer en el tràmit d'audiència, relatiu a l'atribució 
inicial d'anualitat del Pla Unic d'obres i serveis de Catalunya any 1992, assumint 
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integrament les consideracions exposades a l'informe tècnic de la senyora M. Luz 
Araujo Cantón, Cap d'Area d'Urbanisme i Serveis, el qual s'uneix com annexa al 
Decret, i en conseqüència demanar el canvi d'atribucions inicials a Cornellà de 
Llobregat del 1993-1995 al 1992-1993. 
 
 Segon.- Comunicar el present Decret a la Direcció General 
d'Administració Local-Departament de Governació, al Consell Comarcal del Baix 
Llobregat i a la Federació de Municipis de Catalunya. 
 
 Tercer.- Donar compte de les al.legacions presentades mitjançant 
aquest Decret a l'Ajuntament Ple en la propera sessió que se celebri." 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten restar-ne assabentats. 
 
 
 - Decret número 3.667/91 de data 29 de novembre de 1991. 
 
 "Vist que el lloc de treball de Cap del Departament de Cultura ha restat 
vacant com a conseqüència del cessament de l'empleat eventual senyor RAFAEL 
GINÉS GUERRERO. 
 
 Atès que per garantir la continuïtat en el funcionament, gestió i 
organització d'aquesta àrea és convenient la designació d'un professional 
d'acreditada experiència en el món de la cultura i coneixedor del funcionament i 
de l'organització municipal. 
 
 Atès que el càrrec de confiança senyor JORDI IZQUIERDO MORENO 
reuneix els requisits per desenvolupar aquestes funcions, sense perjudici de que 
segueixi realitzant les tasques de Coordinador de Joventut. 
 
 Atès el que preveu l'article 104 de la Llei 7/1985 de 2 d'abril, així com 
l'article 9 del Reglament del personal al servei de les Entitats Locals. 
 
 Atès que les modificacions de les característiques i retribucions del 
personal eventual les ha de determinar el Ple de la Corporació a l'empara del que 
disposa l'article 9.4 del Reglament del personal al servei de les Entitats Locals. 
 
 Atès la urgència en l'adopció d'un acord de modificació de les 
característiques per raons d'organització i funcionament. 
 
 Aquesta Alcaldia-Presidència, fent ús de les atribucions que li confereix 
l'article 21.g) de la Llei 7/1985 de 2 d'abril. 
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H E   R E S O L T 
 
 Primer.- Refondre en un sol lloc de treball les funcions de Cap del 
Departament de Cultura i Coordinador de Joventut, el qual restarà fixat de la 
següent forma: 
 
 DENOMINACIO: CAP DEL DEPARTAMENT DE CULTURA I 
COORDINADOR DE JOVENTUT. 
 
 DESCRIPCIO: És responsable de l'elaboració i execució dels programes 
culturals a la ciutat, i del personal adscrit al Departament, així com de les 
tasques de coordinació de programes de joventut. 
 
 Segon.- Establir per aquest lloc de treball la retribució bruta anyal de 
tres milions cinc-centes quinze mil nou-centes seixanta (3.515.960) pessetes, 
equivalent a la fixada pel lloc de "Cap del Departament de Cultura, en el Ple 
Municipal de data 20 de juny de 1991. 
 
 Tercer.- Designar el funcionari d'empleo JORDI IZQUIERDO MORENO 
perquè assumeixi el càrrec de Cap del Departament de Cultura i coordinador de 
Joventut, amb efectes 1 de novembre de 1991. 
 
 Quart.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal, en la primera sessió que se celebri, als efectes de la seva ratificació." 
 
 
 
 En primer lloc pren la paraula la portaveu del Grup Municipal de CIU, 
senyora Yolanda Piedra i Mañes, per a preguntar si aquesta persona treballarà el 
doble de jornada, contestant al respecte el senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, 
que no, però que assumirà ambdós funcions i evidentment únicament cobrarà un 
sou. 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el Decret, essent ratificat per majoria 
absoluta dels assistents, amb l'abstenció dels Regidors del Grup Municipal de 
CIU, senyora Yolanda Piedra i Mañes, senyor Antoni Recort i García i senyor 
Ramón Blanco i Lorenzo. 
 
 
 - Decret número 3.739/91 de data 4 de desembre de 1991. 
 
 "Vista l'acta de la Comissió Tècnica de valoració de Llocs de Treball 
d'aquest Ajuntament i els Organismes Autònoms, d'aquest exercici de 1991, així 
com la seva proposta de Valoració dels llocs de treball de funcionaris de nova 
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creació i d'aquells que durant l'exercici han experimentat una modificació 
substancial en les seves descripcions o característiques. 
 
 Atès el projecte de catàleg d'aquests llocs de treball elaborat pel 
Departament de Personal, sota els criteris establerts, per l'aplicació de la 
valoració feta als anys anteriors. 
 
 Atesa la necessitat de l'adopció de l'acord escaient per raons 
administratives i organitzatives. 
 
 En ús de les atribucions que em concedeix l'article 21 de la Llei 
7/1985, de 2 d'abril. 
 

H E   R E S O L T 
 
 Primer.- Aprovar la valoració definitiva atorgada als llocs de treball per 
part de la Comissió Tècnica, així com l'aplicació proposada, que s'adjunta a la 
present resolució i que forma part integrant de la mateixa. 
 
 Segon.- Incorporar al Catàleg de Llocs de Treball d'aquest Ajuntament i 
dels seus Organismes Autònoms, del personal funcionari, el resultat del que s'ha 
establert en el punt anterior i que consta en el document adjunt número I a la 
present resolució i que forma part de la mateixa. 
 
 Tercer.- Donar compte de la present resolució al Ple Municipal, en la 
primera sessió que secelebri per a la seva ratificació." 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el Decret, essent ratificat per majoria 
absoluta, amb l'abstenció dels Regidors del Grup Municipal de CIU, senyora 
Yolanda Piedra i Mañes, senyor Antoni Recort i García, i senyor Ramón Blanco i 
Lorenzo, i, dels Regidors del Grup Municipal d'IC, senyor Frederic Prieto i 
Caballé, senyora Assumpta Lecha i Millet, senyor Miquel Martí i Solé i senyora 
Adelina Cobos Caballero. 
 
 
 

PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA DE REGIM INTERIOR I 
GOVERNACIO 

 
 
 3.- Autoritzar la compatibilitat sol.licitada per l'empleat José 
Francisco Ruiz Lucena, amb una altra activitat privada. 
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 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 "El President de la Comissió Informativa de Règim Interior i Governació 
proposa al Ple Municipal l'adopció del següent 
 

A C O R D 
 
 Vista la declaració d'activitats presentada en data 11711/91 per 
l'empleat JOSÉ FRANCISCO RUIZ LUCENA que ocupa una plaça de Peó Ordinari 
de la Plantilla d'aquesta Corporació mitjançant la qual sol.licita la compatibilitat 
del seu lloc de treball en aquest Ajuntament, amb una altra activitat privada, per 
compte aliena, que consisteix en exercir de xòfer. 
 
 Atès, que la dedicació setmanal de l'empleat a l'empleat a l'Ajuntament 
és de 37.30 hores i que l'activitat per a la qual se sol.licita compatibilitat es 
desenvolupa amb una dedicació aproximada de 15 hores setmanals. 
 
 Atès que el que disposa la Llei 53/1984, de 26 de desembre, 
d'incompatibilitats del personal de les Administracions Públiques, la Llei 
21/1987, de 26 de novembre, d'incompatibilitats del personal al servei de 
l'Administració de la Generalitat, i el Reial Decret 598/1985, de 30 d'abril, que 
desenvolupa l'esmentada Llei 53/9184; així com el Reglament del personal al 
Servei de les Entitats Locals. 
 
 Atès que els criteris que s'estableixen en l'esmentadanormativa sobre 
aquesta qüestió són: 
 
 a) El desenvolupament d'un lloc de treball en l'àmbit privat no podrà 
impedir o menyscabar l'estricte compliment dels deures del personal al servei de 
l'Ajuntament, o comprometre la seva imparcialitat o independència. 
 
 b) No poden ésser objecte de compatibilitat les activitats professionals 
que s'han de prestar a persones a les que s'està obligat a atendre en el 
desenvolupament del càrrec públic. 
 
 c) L'activitat privada no haurà de tenir cap punt de relació amb els 
assumptes que es coneguin, perque s'ha intervingut en els darrers dos anys o 
s'hagi d'intervenir per raó del càrrec públic. 
 
 Atès que si l'activitat en el sector públic és plena o total, aquesta podrà 
compatibilitzar-se amb una activitat privada que suposi una jornada igual o 
inferior a la meitat de la pública. Si l'activitat en el sector públic és a temps 
parcial, es podrà compatibilitzar amb una activitat privada qualsevol que sigui la 
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jornada que es realitzi en aquesta última, amb el límit, però, tant en aquest cas 
com en l'anterior, que la suma d'ambdues jornades no superi l'ordinària de 
l'Administració incrementada d'un 50 per cent (52 hores i trenta minuts). 
 
 En virtut de tot això s'adopten els següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Autoritzar la compatibilitat sol.licitada per l'empleat JOSÉ 
FRANCISCO RUIZ LUCENA, que ocupa una plaça de peó ordinari de la plantilla 
de personal d'aquesta Corporació, entre el seu lloc de treball a l'Ajuntament, amb 
una altra activitat privada per compte aliena, que consisteix en prestar serveis 
com a xòfer, en base a les consideracions al.legades a la part expositiva del 
present Dictamen i, en el benentés que l'interessat no podrà dedicar més de 17 
hores i trenta minuts setmanals a l'activitat privada i haurà de posar en 
coneixement d'aquesta Corporació qualsevol canvi que es produeixi en les 
condicions de treball de l'activitat que es compatibilitza. 
 
 Segon.- Aquesta autorització restarà sense efecte automàticament en 
els supòsits següents: 
 
 - Si l'activitat privada impedeix o menyscaba l'estricte compliment dels 
deures del funcionari o compromet a la seva imparcialitat o independència. 
 
 - Si l'activitat privada té alguna relació amb els assumptes que es 
coneguin per raó del càrrec. 
 
 - Si l'activitat privada es desenvolupa dins de la jornada laboral. 
 
 - Si es produeix alguna modificació en les condicions de treball de les 
activitats objecte de la compatibilitat." 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt donada pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, 
essent aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 4.- Adjudicació concessió de 212 tombes del Cementiri Municipal 
de Cornellà de Llobregat. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
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 "Vist l'expedient tramitat per a l'adjudicació del dret funerari de 212 
tombes del Cementiri Municipal. 
 
 Atès que en data 24 d'abril de 1991 el Ple de l'Ajuntament va aprovar el 
plec de condicions regulador de la concessió simultàneament va convocar el 
concurs per a l'adjudicació, tot i establint un termini de 30 dies hàbils per a què 
els interessats poguessin presentar les seves proposicions. 
 
 Atès que en l'esmentat termini es varen presentar 290 sol.licituts, de 
les que 197, valorades segons els criteris establerts per l'article sisè del Plec de 
Condicions de la concessió, obtenen una puntuació de 17, 16, 14, 12 i 11 punts i 
que per haver obtingut les majors puntuacions tenen dret a l'adjudicació directa 
de les respectives tombes, de conformitat amb allò que preveu l'article setè del 
plec de condicions. 
 
 Atès pel que respecta a les restants 15 tombes, que van ser 
adjudicades mitjançant sorteig públic celebrat el dia 20 de desembre, entre les 80 
sol.licituts puntuades amb 9 punts, de conformitat a l'article 7 del plec de 
condicions i fent a més a més una reserva de 15 sol.licitants més, per a supòsits 
d'impossibilitat de formalització de la concessió amb els adjudicataris en el 
termini establert per l'article vuité del plec de condicions. 
 
 A la vista de l'anterior es proposa a l'Ajuntament en Ple l'adopció dels 
següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Adjudicar definitivament el dret funerari d'ús sobre 212 
tombes del Cementiri Municipal per un termini de 50 anys, a les persones que 
figuren relacionades a l'annex I, proposant així mateix les quinze sol.licituts que 
segueixen consignades, com a possibles reserves pels supòsits d'impossibilitat de 
formalització de la concessió. 
 
 Segon.- Requerir els adjudicataris per a què en el termini de 30 dies 
hàbils, a comptar des de la notificació d'aquest acord, compareguin davant el 
Negociat de Cementiris per a formalitzar la concessió, per fer efectiu el cànon de 
tres-centes mil cinc-centes vint-i-cinc (300.525) pessetes, i retirar el títol 
acreditatiu de l'adjudicació." 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt donada pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Règim Interior i 
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Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, 
essent aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 5.- Ratificació de l'acord amb el Col.lectiu de monitors de 
menjadors. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'acord adoptat per la Junta Executiva de l'Institut Municipal 
d'Educació de data 5 de novembre de 1991, en virtut del qual es va ratificar el 
preacord subscrit per representants de la Corporació i la Comissió del Personal 
escollida per tractar la situació laboral del col.lectiu de monitors de menjador, 
que ha estat ratificat per part de l'esmentada comissió i, amb la matització que es 
reflecta en la proposta d'acord que tot seguit es formula. 
 
 El President de la Comissió Informativa de Règim Interior i Governació, 
proposa al Ple de l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat, l'adopció del següent 
 

A C O R D 
 
 Unic.- Ratificar el principi d'acord suscrit amb la comissió negociadora 
creada per tractar la situació laboral del colectiu de monitors de menjador, que 
tot seguit es transcriu: 
 
 1.- Canviar la denominació del lloc de treball de monitora de menjador 
pel de "Assistent Infantil. 
 
 2.- Fixar una retribució bruta mensual de 40.000,pessetes, amb 
efectes 1 de gener de 1992, més l'increment anyal que s'estableixi per a la 
totalitat del personal de l'Institut, pels llocs de treball amb la denominació 
d'Assistent Infantil, antic Monitor de Menjador, en dedicació de mitja jornada i 
realitzada de forma continuada. 
 
 3.- Fixar una retribució bruta mensual de 43.000,pessetes, amb 
efectes d'1 de gener de 1992, més l'increment anyal que estableixi per la totalitat 
del personal de l'Institut, pels llocs de treball amb la denominació d'Assistent 
Infantil, antic Monitor de Menjador, en dedicació de mitja jornada i realitzada de 
forma partida. 
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 4.- Establir una paga única i no consolidable de 40.000, pessetes pel 
personal adscrit al lloc de treball d'Assistent Infantil, en jornada continuada, i de 
52.000,- pessetes per aquell que la jornada sigui partida, a percebre en l'any 
1991. 
 
 5.- Incrementar en cinc hores mensuals la jornada de treball d'aquest 
col.lectiu, a partir de l'1 de gener de 1992, les quals tindran la consideració de 
bossa de hores. 
 
 6.- Establir que amb efectes 1 de gener de 1992, les despeses per a la 
utilització del servei de menjador, per part d'aquest col.lectiu, formin part d'una 
retribució en especies que consti en la nómina, d'acord amb el que estableix la 
normativa vigent, fixant-se la quantia en funció del cost del servei que anyalment 
fixi l'IME. 
 
 7.- Aquest principi d'acord, es fa en la voluntat expressada d'ambdues 
parts, de que es torni a abordar la qüestió sobre la situació retributiva d'aquest 
col.lectiu durant el curs 92/93." 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt donada pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, 
essent aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 6.- Comparèixer com a part apel.lant davant la Sala corresponent 
del Tribunal Suprem, en el recurs núm. 72/909 (expt. 3/90-E) interposat per 
la senyora Maria Angeles Romagosa i Coll i altre. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vista la Sentència número 465 dictada el dia 16 d'octubre de 1991, 
per la Secció Tercera de la Sala Contenciosa-Administrativa del Tribunal Superior 
de Justícia de Catalunya, en el recurs número 0072/90, interposat per la senyora 
MARIA ANGELES ROMAGOSA I COLL I ALTRE contra la desestimació per silenci 
administratiu del recurs de reposició interposat contra l'acord d'aquest 
Ajuntament sobre desestimació d'al.legacions i aprovació definitiva Estudi Detall 
carrer General Prim, C-245 (Carretera d'Esplugues) i línia fèrrea RENFE. 
 



17 

 Atès que de conformitat amb el que disposa l'article 94 de la Llei de la 
Jurisdicció Contenciosa Administrativa, contra l'esmentada Sentència és possible 
interposar recurs d'apel.lació davant la Sala corresponent del Tribunal Suprem, el 
President de la Comissió de Règim Interior i Governació, proposa al Ple d'aquest 
Ajuntament l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Interposar recurs d'apel.lació davant la Sala corresponent del 
Tribunal Suprem, contra la Sentència número 465 de 16 d'octubre d'enguany, 
dictada per la Secció Tercera de la Sala Contenciosa-Administrativa del Tribunal 
Superior de Justícia de Catalunya, en el recurs 072/90, interposat per la senyora 
MARIA ANGELES ROMAGOSA I COLL I ALTRE contra aquest Ajuntament. 
 
 Segon.- En conformitat amb l'establert a l'article 440.1 de la Llei 
Orgànica del Poder Judicial, designar lletrada defensora d'aquest Ajuntament a la 
senyora Marta Giró i Amigó. 
 
 Tercer.- En conformitat amb l'article 440.1 de la Llei Orgànica del 
Poder Judicial, designar Procuradors dels Tribunals a Madrid, als senyors 
Argimiro Vázquez Guillén i Julián Zapata Díaz." 
 
 
 Després d'una detallada explicació del contingut del punt donada pel 
senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, pren la paraula el Regidor del Grup 
Municipal de CIU, senyor Antoni Recort i García, per a preguntar perqué se 
segueix aquest procediment judicial quan en realitat amb la tramitació del Pla 
Especial estem complint la sentència, contestant al respecte el senyor Alcalde, 
que se segueix amb el recurs per a evitar un buit, ja que sinó la sentència és 
firme, i en defensa en certa manera de l'autonomia local, en la mesura en que 
l'aprovació definitiva de l'Estudi de Detall és competència municipal, mentre que 
la d'un Pla Especial és competència de la Generalitat. 
 
 Finalment pren de nou la paraula el Regidor del Grup Municipal de 
CIU, senyor Antoni Recort i García, per a manifestar la seva opinió de que a 
Catalunya el Tribunal Superior de Justícia ha de ser l'última instància. 
 
 Després d'això se sotmet a votació l'acord, essent aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 7.- Desestimació d'al.legacions i aprovació provisional de la 
Modificació del PERI "Can Gaya". 
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 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'expedient incoat per a l'aprovació de Modificació del Pla Especial 
de Can Gaya. 
 
 Atès que la Modificació citada va ésser aprovada inicialment pel Ple 
Municipal en sessió de data 31 de juliol d'enguany, i exposada publicament 
mitjançant edicte inserit en el Butlletí Oficial de la Província (B.O.P.) número 211 
de data 03.09.91 i en el diari "El Periódico" de data 28.08.91, pel termini d'un 
mes, havent-hi formulat, en temps i forma, al.legacions el senyor Ricardo 
Cristóbal Teres (R.E.G. número 11.880, de 3 d'octubre). 
 
 Vist l'escrit d'al.legacions presentat en base als fonaments que 
l'al.legant ha tingut per convenient, els quals ja foren posicionats en els 
suggeriments de 15 de maig d'enguany durant el tràmit d'informació pública als 
efectes del previngut en l'article 125 del Reglament de Planejament, que es 
contrauen als aspectes que es relacionaran tot seguit i que han estat rebatuts 
pels informes tècnics obrants a l'expedient: 
 
 - Pèrdua d'edificabilitat respecte de les anteriors versions de 
planejament i, especialment, respecte a la primitiva qualificació atorgada pel PGM 
(13b). 
 
 - Que la proposta formulada d'aprofitar tota la superficie del solar 
construint-hi sense deixar pati interior no dificulta la protecció de llums i vistes 
de la Masia de Can Gaya, perquè per la diferència de cotes, la coberta de la 
planta baixa del futur edifici a construir no rebassaria la planta noble (actual 
jardí) de Can Gaya, pel que només comportaria substitució de terres per volum 
edificable. 
 
 Atesos els informes tècnic i jurídic obrants a l'expedient, emesos en el 
sentit que procedeix desestimar l'al.legació formulada, per quant les raons que 
impedeixen edificar les plantes baixes més enllà de fondària edificable venen 
motivades per la protecció deguda a l'edifici catalogat de "Can Gaya", per raons de 
seguretat, tant del propi edifici de construcció antiga com les necessàries per a 
l'ús públic que l'afecta: caserna de la Guàrdia Urbana. 
 
 Vistos els articles 60 i 75 del Decret Legislatiu 1/90, de 12 de juliol, pel 
qual s'aprova la refosa dels textos legals vigents a Catalunya en matèria 
urbanística, la Comissió Informativa d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, 
proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents 
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A C O R D S 
 
 Primer.- Desestimar les al.legacions formulades per Ricardo Cristóbal 
Teres, en base als fonaments obrants en la part expositiva del present acord, que 
es donen per integrament reproduïts. 
 
 Segon.- Aprovar provisionalment la Modificació del Pla 
Especial "Can Gaya". 
 
 Tercer.- Trametre l'expedient, degudament diligenciat, a la Comissió 
d'Urbanisme de Barcelona, instant l'aprovació definitiva del mateix." 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt donada pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen, essent aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 8.- Exposició pública als efectes de l'art. 125 del Reglament de 
Planejament de la Modificació del PGM a l'Avda. de la Campsa i c/. Rosselló. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'expedient incoat a instància de l'Institut Català del Sòl per a 
l'aprovació de la Modificació Puntual del Pla General Metropolità al Passeig de la 
Campsa i carrer Rosselló. 
 
 Atesos els informes emesos per l'Area d'Urbanisme i Serveis, obrants a 
l'expedient. 
 
 Vistos l'article 125 del Reglament de Planejament, Decret Legislatiu 
1/90, de 12 de juliol, pel qual s'aprova la refosa dels textos legals vigents a 
Catalunya en matèria urbanística, i demés disposicions concordants i d'aplicació, 
la Comissió Informativa d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, proposa a 
l'Ajuntament Ple l'adopció del següent 
 

A C O R D 
 
 UNIC.- Exposar al públic, en aplicació de l'article 125 del Reglament de 
Planejament, la Modificació Puntual del Pla General Metropolità al Passeig de la 
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Campsa i carrer Rosselló, per un termini de trenta dies, mitjançant anunci que 
s'inserirà en el Butlletí Oficial de la Província i en un dels diaris de major difusió, 
a l'objecte de que durant aquest termini puguin formular-se suggeriments, i, en el 
seu cas altres alternatives de planejament, per Corporacions, Associacions i 
Particulars." 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt donada pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, pren la paraula el Portaveu 
del Grup Municipal d'IC, senyor Frederic Prieto i Caballé, per a preguntar si els 
afectats estan d'acord, contestant al respecte el senyor Martínez, que això ja es 
veurà en el tràmit d'al.legacions i informant que l'Institut Català del Sòl ha 
manifestat la seva voluntat de pactar. 
 
 Després d'això se sotmet a votació l'acord, essent aprovat per 
unanimitat dels assitents. 
 
 
 
 
 9.- Exposició pública als efectes de l'art. 125 del Reglament de 
Planejament del PERI "Can Serra". 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'expedient incoat a instància de l'Institut Català del Sòl per 
l'aprovació del Pla Especial de Reforma Interior "Can Serra". 
 
 Atesos els informes emesos per l'Area d'Urbanisme i Serveis, obrants a 
l'expedient. 
 
 Vistos l'article 125 del Reglament de Planejament, Decret Legislatiu 
1/90, de 12 de juliol, pel qual s'aprova la refosa dels textos legals vigents a 
Catalunya en matèria urbanística, i demés disposicions concordants i d'aplicació, 
la Comissió Informativa d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, proposa a 
l'Ajuntament Ple l'adopció del següent 
 

A C O R D 
 
 UNIC.- Exposar al públic, en aplicació de l'article 125 del Reglament de 
Planejament, el Pla Especial de Reforma Interior "Can Serra", per un termini de 
trenta dies, mitjançant anunci que s'inserirà en el Butlletí Oficial de la Província i 
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en un dels diaris de major difusió, a l'objecte de que durant aquest termini 
puguin formular-se suggeriments, i, en el seu cas altres alternatives de 
planejament, per Corporacions, Associacions i Particulars." 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt donada pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen, essent aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 10.- Desestimació de recursos d'alçada interposats per Gabriel 
Melich i Vergés i Bernardino Lozano Albalat contra l'acord d'aprovació del 
Projecte de Compensació del Polígon I del Pla Parcial "Can Fatjó". 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Vistos els recursos d'alçada formulats per Gabriel Melich i Vergès 
(REG núm. 13.416/91, de 5.11) i Bernardino Fornals Albalat (REG núm. 
12.985/91, de 28.10), contra l'acord adoptat per la Junta de Compensació del 
Polígon I del Pla Parcial "Can Fatjó", en Assamblea General Extraordinària de 20 
de setembre d'enguany, aprovant el Projecte de Compensació. 
 
 Atès que la Junta de Compensació del Polígon I del Pla Parcial "Can 
Fatjó", en Assemblea General Extraordinària, celebrada el 20 de setembre 
d'enguany, aprovà el corresponent Projecte de Compensació que va ser elevat a 
aquesta Administració Municipal per a la seva aprovació definitiva, segons el 
previngut per l'article 174.1 del Reglament de Gestió Urbanística. 
 
 Vist l'article 5 dels Estatuts de la Junta de Compensació, en l'apartat 
2.g) estableix que en l'exercici de la funció de control i fiscalització, correspon a 
l'Ajuntament la resolució dels recursos d'alçada contra els acords de la Junta de 
Compensació. 
 
 Atesos els informes tècnic i jurídic obrants a l'expedient, en el sentit de 
desestimar les al.legacions formulades. 
 
 Vistos els escrits de recurs i les al.legacions que contenen, que es 
concreten en les pretensions que es relacionaran tot seguit, i que han estat 
rebatudes pels informes esmentats: 
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 1er.- Sr. Gabriel Melich i Vergès ( REG núm. 13.416/91, de   5.11): 
 
 
 A) a) Disconformitat amb l'informe emès pel Pèrit Agrícola relatiu a la 
valoració de la seva finca per considerar que no s'han aplicat els criteris de 
valoració que legalment corresponien, rebutjant les seves argumentacions perquè 
és a la Junta de Compensació, i en el seu cas, a l'Ajuntament, a qui correspon la 
valoració dels drets afectats, i per quant mai s'ha requerit al recorrent perquè 
presenti un full de valoració o indemnització. 
 
 Procedeix desestimar aquesta al.legació, per quant a la Junta de 
Compensació dins de les atribucions que li venen conferides per llei, li correspon 
l'aprovació del Projecte de Compensació, i per tant, té el deure de cercar 
l'assessorament tècnic i jurídic que consideri convenient, i que li proporcionin els 
elements de judici indispensables perquè les seves decisions tinguin el rigor 
necessari per adoptar una resolució ajustada a la legalitat vigent. 
 
 Pel que fa a la manca de requeriment per a la presentació d'un full de 
valoració o indemnització, el procediment seguit per la Junta de Compensació és 
el determinat per l'article 174 del Reglament de Gestió Urbanística, éssent dins 
del tràmit d'audiència que li va ser concedit, on conjuntament amb les 
al.legacions que estimés necessàries i plantejant la defensa dels seus drets podia 
presentar els informes dels altres tècnics on quedés justificat el seu desacord 
amb la valoració efectuada en el Projecte de Compensació, si més no, la Junta de 
reexaminar la indemnització i aplicant els mateixos criteris de valoració però pel 
fet de tenir en compte nous element indemnitzables, com els annexes a 
l'habitatge i altres plantacions, es modificà la quantia de la mateixa. 
 
 b) Es continua sense tenir en compte el contingut 137.1 del Reglament 
de Gestió Urbanística que, a més de remetre a l'article 43 de la Llei d'Expropiació 
Forçosa obliga a considerar un seguit de circumstàncies, com són: que és un dels 
pocs pagesos que encara queden a Cornellà de Llobregat, que l'activitat agrícola 
constitueix el seu medi de vida i no és possible substituir l'activitat relacionada 
amb la finca de "La Clota", no estè present el benefici del recorrent ni el del valor 
dels elements utilitzats a l'expropiació, ni que l'arrendatari recorrent té la seva 
residència i domicili habitual i permanent a la finca. 
 
 Procedeix igualment desestimar aquesta al.legació, per quant, l'article 
137.1 del Reglament de Gestió Urbanística, disposa que en els arrendaments 
rústics, per a la determinació de les indemnitzacions, s'utilitzaran els criteris 
estimatius de l'article 43 de la Llei d'Expropiació Forçosa, i a més s'hauràn de 
tenir en compte les següents circumstàncies: 
 
 Caràcter de l'activitat econòmica principal de l'arrendatari. 
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 Dificultat de substitució de l'esmentada activitat. 
 
 Quantia del benefici del conreador fixada en el càlcul del rendiment 
brut. 
 
 Valor dels elements mecànics propis de l'arrendament utilitzats en 
l'explotació. 
 
 Tenir l'arrendatari el seu domicili habitual en la finca arrendada. 
 
 Pel que fa al caràcter d'activitat econòmica principal de l'arrendatari i 
la dificultat de substitució de l'activitat, segons l'informe pèrit que ha servit de 
base per la valoració, l'arrendatari conrea altres finques en propietat i en 
arrendament amb superfície varies vegades superior a la de "La Clota", amb el 
que la pérdua d'aquesta finca, no significa, per ella ateixa, el cessament en el 
negoci; circumstàncies tingudes en compte en la determinació de la 
indemnització. 
 
 Pel que fa a la quantia del benefici del conreador fixada en el càlcul del 
rendiment brut, s'ha tingut en compte el fixar la indemnització per rescisió de 
l'arrendament sense que el recorrent ni en el tràmit d'audiència ni conjuntament 
amb el recurs d'alçada hagi aportat cap element provatori que invalidi la valoració 
efectuada. 
 
 Quant el valor dels elements mecànics propis de l'arrendament 
utilitzats en l'explotació, el recorrent no ha al.legat en cap moment l'existència 
dels mateixos ni aporta cap prova en aquest sentit. 
 
 Respecte a que l'arrendatari té el seu domicili habitual a la finca 
arrendada, el Projecte de Compensació ha tingut en compte aquesta 
circumstància establint la indemnització per extinció del contracte d'arrendament 
d'habitatge en set milions nou-centes seixanta-set mil quatre-centes noranta 
(7.967.490) pessetes. 
 
 B) Que el valor de l'extinció de l'arrendament agrícola s'ha d'establir 30 
ptes/pm2, que la superfície aproximada de la finca és de 4,5 mullades, que el 
valor de les collites s'estableixi amb tretze milions cinc-centes vuit mil 
(13.508.000) pessetes, i finalment que a efectes de fixar la indemnització 
corresponent l'habitatge, els locals i coberts afectes a l'activitat s'haurien de 
valorar "en funció del que podria valdre l'adquisició d'un habitatge suficient, amb 
un local amb planta baixa que com a mínim li pugui servir de magazem. 
 
 Procedeix desestimar íntegrament les anteriors pretensions per quant:  
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 - La valoració de l'extinció de l'arrendament agrícola en 30 ptes/pm2, 
no està justificada ni en base als criteris del Reglament de Gestió Urbanística ni 
de la Llei d'Expropiació Forçosa; el recorrent en les al.legacions formulades en el 
tràmit d'audiència invocava aquesta valoració en el precedent sentat per una 
altra Administració, precedent que segons l'informe pericial base de la valoració 
va ser un preu pagat per un suposat mutu acord sense documentació tècnica que 
el justifiquès. Precedent, per altre part, que per no ajustar-se als criteris 
establerts per la normativa vigent no vinculen a aquesta Administració Municipal. 
 
 - La superfície "aproximada" de la finca que, segons el recorrent, és de 
4,5 mullades equivalents a 559.710 pm2, segons el contracte d'arrendament de 
30 d'octubre de 1923, subscrit pel senyor Manuel Melich Renom, la superfície 
arrendada correspon 18.973,9 m2, del sque s'han de deduir 890 m2, que van ser 
expropiats amb l'ampliació de la carretera de Sant Joan Despí; pel que la 
superficie conreada és de 18.084 m2, que són els establerts en el Projecte de 
Compensació. 
 
 - La partida valor collites per la que es sol.licita una indemnització de 
tretze milions cinc-centes vuit mil (13.508.000) pessetes, no es justifica per quant 
la valoració efectuada en el Projecte de Compensació és basa en el valor real dels 
elements indemnitzables, i segons l'informe pericial citat, el nombre de perers 
contemplats en la valoració del Projecte de Compensació era superior al 
conptabilitzat pel senyor Melich, passava de 284 a 264 en el termini de dos anys, 
amb un percentatge de baixes del 4 per cent anyal, pel que el criteri de valoració 
utilitzat amb base a que és considera que la plantació és parcialment obsoleta, 
envellida i amortitzada, és conforme al disposat en la base setena de les Bases 
d'Actuació de la Junta que estableix en el seu apartat quart que s'aplicaran els 
criteris que es considerin més addients per a l'obtenció del valor real dels 
elements. 
 
 - L'habitatge, els locals i coberts afectes a l'activitat s'han valorat 
d'acord amb els valors actuals existents en el mercat, que li permetin procedir a 
un nou arrendament d'habitatge similar a l'actual, que és el determinat per la 
normativa vigent i no en funció de l'adquisició d'un habitatge. 
 
 2n.- Bernardino Fornals Albalat (REG núm. 12.985/91, de 28.10): 
 
 A) Estima que el criteri de càlcul de la quantitat indemnitzatòria de la 
finca núm. 13 de la que és arrendatari, hauria de ser l'establert per a 
l'expropiació forçosa; havent-se de fixar la quantitat indemnitzatòria mitjançant 
la diferència de renda que està abonant l'inquilí i la que hauria de satisfer per un 
habitatge anàleg i similiar, en amplitud, servei i emplaçament dins de la mateixa 
ciutat, amb un quantum de vint-i-tres milions tres-centes mil (23.300.000) 
pessetes, o subsidiàriament procedir a l'obligació de fer efectiu el dret de 
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reallotjament segons el disposat en la Disposició Addicional Cinquena de la Llei 
8/90, de 25 de juliol. 
 
 Procedeix desestimar les al.legacions per quant, en base a l'informe del 
pèrit agrícola, en el tràmit d'audiència obert per la Junta de Compensació, es va 
desestimar parcialment les al.legacions formulades pel recurrent i, procedint-se a 
una nova valoració determinant-se el valor de la indemnització en quatre milions 
dues-centes vuitanta-nou mil dues-centes cinquanta (4.289.250) pessetes, 
corresponents de la capitalització a 10 anys de la diferència entre el valor actual 
estimat de l'arrendament en habitatge similar (inclòs garatge i terrat) en la zona, i 
la quota mensual satisfeta pel recurrent en l'actualitat, afegint-hi una suma 
equivalent pel trasllat de mobles i estris, i una altra quantitat per noves 
escomeses i instal.lacions, i, a més a més, el 5 per cent per premi d'afecció; per 
tant, la Junta de Compensació va tenir en compte els criteris de valoració adduïts 
pel recorrent i a la jurisprudència citada pel mateix: fixar la indemnització en 
base a la diferència de renda que abona l'arrendatari i la que hauria de satisfer 
per un habitatge anàleg en la zona, i no la determinació d'una quantitat 
indemnitzatòria mitjançant la qual es pugui adquirir un nou habitatge, criteri que 
ve corroborat per la Sentència de 28 de setembre de 1987 ("...no es tracta de 
costejar uns pavellons nous o amb un emplaçament més addient...). 
 
 Finalment, les Bases d'Actuació no contemplen en cap cas la 
possibilitat de reallotjament dels ocupants legals; només fixen els criteris que 
s'hauran de seguir per fixar les indemnitzacions per extinció de servituds i 
arrendaments, i, concrementament l'apartat 3 de la Base Novena estableix que 
s'hauran d'indemnitzar l'extinció de servituds i arrendaments. 
 
 Vist l'article 5 dels Estatuts de la Junta de Compensació del Polígon I 
del Pla Parcial "Can Fatjó", Reglament de Gestió Urbanística i Llei de Procediment 
Administratiu, i demés disposicions concordants i d'aplicació, la Comissió 
Informativad'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, proposa al Ple de 
l'Ajuntament l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Desestimar els recursos d'alçada interposat pels senyors 
Gabriel Melich i Vergès i Bernardino Fornals Albalat, contra l'acord adoptat per la 
Junta de Compensació del Polígon I del Pla Parcial "Can Fatjó", en Assemblea 
General Extraordinària, de 20 de setembre d'enguany, aprovat el Projecte de 
Compensació, en base als fonaments obrants en la part expositiva del present 
acord, que es donen per integrament reproduïts. 
 
 Segon.- Comuniqui's als recorrents i a la Junta de Compensació del 
Polígon I del Pla Parcial "Can Fatjó"." 
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 Després d'una breu explicació del contingut del punt donada pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen, essent aprovat per majoria absoluta, amb l'abstenció dels Regidors del 
Grup Municipal de CIU, senyora Yolanda Piedra i Mañes, senyor Antoni Recort i 
García i senyor Ramón Blanco i Lorenzo. 
 
 
 
 
 11.- Aprovació definitiva del Projecte de Compensació del Polígon 
I del Pla Parcial "Can Fatjó". 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Vist el Projecte de Compensació del Polígon I del Pla Parcial "Can 
Fatjó", presentat pel senyor José Antonio Marín Sánchez, en qualitat de President 
de la Junta de Compensació del Polígon citat. 
 
 Atesos els informes emesos per l'Area d'Urbanisme i Serveis, obrants a 
l'expedient. 
 
 Atès que han estat desestimats els recursos d'alçada interposats 
contra l'acord de l'Assemblea Extraordinària de la Junta de Compensació del 
Polígon I del Pla Parcial Can Fatjó, adoptat el 20 de setembre d'enguany, pels 
senyors Gabriel Melich i Vergès i Bernardino Fornals Albalat, per considerar les 
seves pretensions no ajustades a dret. 
 
 Vist l'article 174 del Reglament de Gestió Urbanística, i demés 
disposicions concordants, la Comissió Informativa d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Aprovar definitivament el Projecte de Compensació del Polígon 
I del Pla Parcial "Can Fatjó", presentat per senyor José Antonio Marín Sánchez, 
en qualitat de President de la Junta de President de la Junta de Compensació del 
Polígon citat. 
 
 Segon.- Donar trasllat del present acord amb un exemplar del Projecte 
de Compensació a la Comissió d'Urbanisme de Barcelona, per al seu coneixement 
i efectes." 
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 Després d'una breu explicació del contingut del punt donada pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen, essent aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 12.- Aprovació de criteris pels convenis urbanístics a signar amb 
els propietaris del Sector anomenat Carrilet i EMDUCSA. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Atès que l'Ajuntament Ple en sessió de 5 de desembre de 1989, acordà 
encarregat a l'empresa municipal "DESARROLLO URBANO DE CORNELLA, 
SOCIEDAD ANONIMA", la gestió i desenvolupament mitjançant el corresponent 
Pla Especial del sector anomenat "Carrilet", entre els carrers Sant Jeroni, Sant 
Lluís, Francesc Layret, Mare de Deu de Montserrat i Av. dels Ferrocarrils 
Catalans. 
 
 
 Vista la sol.licitud presentada per EMDUCSA, en data 18 d'octubre de 
1991 (REG núm. 12690/91, per que sigui aprovada la proposta de 
desenvolupament i el corresponent projecte d'urbanització. 
 
 Atès que la solució adoptada es planteja com a un instrument àgil i 
operatiu perquè, d'entrada, i sempre que els propietaris signin els corresponents 
Convenis Urbanístics que, pel seu caràcter, s'inscriuen dins de l'àmbit del mutu 
acord entre les parts en ordre a donar compliment a unes obligacions 
determinades per la Llei, i es garanteixi la urbanització sense cost per a aquesta 
Administració, s'hauran acomplert els objectius de l'acord plenari de 5 de 
desembre de 1989 i els de la Llei del Sòl. 
 
 Atès que l'objecte de la intervenció, tant per les raons per les quals es 
va encarregar a EMDUCSA el desenvolupament urbanístic com per la proposta 
efectuada per la empresa, és no solament la incorporació del sòl al mercat sinó la 
consolidació d'un troç de ciutat incomplet i la conclussió d'una xarxa viària 
especial deficitària, per tant, en darrer terme, l'obtenció dels terrenys de cessió 
obligatòria i gratuïta (vials, zones verdes i espais lliures) i la urbanització del 
sector. 
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 Vistos els informes tècnic i jurídic obrants a l'expedient, el Ponent de la 
Comissió Informativa d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis proposa a 
l'Ajuntament Ple l'adopció del següent 
 

A C O R D 
 
 Primer.- Declarar la innecessarietat de redacció d'un Pla Especial per 
al Desenvolupament Urbanístic del sector anomenat "Carrilet", entre els carrers 
Sant Jeroni, Sant Lluis, Francesc Layret, Mare de Deu de Montserrat i Avd. dels 
Ferrocarrils Catalans. 
 
 Segon.- Acceptar la proposta formulada per EMDUCSA per al 
desenvolupament de l'esmentat sector amb les següents salvetats: 
 
 
 1.- Incorporació d'un plànol on es grafiessin les superfícies de cessió 
amb la corresponent qualificació urbanística, i els propietaris cedents de forma 
individualitzada. 
 
 2.- Subsanació de la terminologia emprada pel que fa a l'expressió de 
delimitació d'un polígon, per quant no es proposa la delimitació poligonal. 
 
 3.- Abans de l'inici de les obres d'urbanització s'hauran d'haver 
obtingut tots els sòls objecte de cessió. 
 
 4.- No es podrà atorgar llicència de primera ocupació dels edificis que 
es construeixien simultaniament amb les obres d'urbanització, mentre aquestes 
no estiguin totalment finalitzades en el tram de la finca respectiva, en compliment 
per l'art. 40 del reglament de Gestió Urbanística. 
 
 Tercer.- Aprovar els criteris als quals s'hauran de cenyir els Convenis 
Urbanístics a signar entre EMDUCSA i els propietaris del sector anomenat 
"Carrilet", als determinats en la proposta formulada, i, especialment, la inclusió 
del punt quart del dispositiu antecedent. 
 
 Quart.- Autoritzar a EMDUCSA la signatura dels Convenis amb els 
propietaris referits. 
 
 Cinquè.- Autoritzar al senyor José Montila Aguilera, Alcalde-President 
d'aquest Ajuntament, per a la signatura dels Convenis citats, en ordre al 
compliment del punt quart del dispositiu segon." 
 
 Després d'una detallada explicació del contingut del punt donada pel 
senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, complementada pel President-Delegat de 
la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, 
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senyor Antonio Martínez Flor, pren la paraula el Regidor del Grup Municipal de 
CIU, senyor Antoni Recort i García, per a preguntar si no se segueixen les 
determinacions del Pla General Metropolità, manifestant al respecte el senyor 
Antonio Martínez Flor, que s'ha de desenvolupar, i informant al voltant d'això el 
senyor Alcalde, que existeixen diferents maneres de desenvolupar aquest sector, 
com per exemple a través de la tramitació d'un Pla Especial, però és un 
procediment més complicat. 
 
 Seguidament pren de nou la paraula el President-Delegat de la 
Comissió Informativa d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, senyor Antonio 
Martínez Flor, per a senyalar que s'ha optat per la fórmula més fàcil i informant 
que els convenis urbanístics es portaran a la Comissió Informativa per a la seva 
discussió. 
 
 Finalment pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal d'IC, senyor 
Frederic Prieto i Caballé, per a manifestar que tot i que el seu grup està d'acord 
en fer-ho, considera que és un encàrrec a la Societat de Desenvolupament 
Urbanístic de Cornellà (EMDUCSA) molt delicat, per la qual cosa prefereixen 
donar la seva conformitat conveni per conveni. 
 
 Després d'això se sotmet a votació el dictamen, essent aprovat per 
majoria absoluta dels assistents, amb l'abstenció dels Regidors del Grup 
Municipal d'IC, senyor Frederic Prieto i Caballé, senyora Assumpta Lecha i Millet, 
senyor Miquel Martí i Solé i senyora Adelina Cobos Caballero, i dels Regidors del 
Grup Municipal de CIU, senyora Yolanda Piedra i Mañes, senyor Antoni Recort i 
García i senyor Ramón Blanco i Lorenzo. 
 
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA DE PLANIFICACIO, ECONOMIA 

I HISENDA 
 
 
 
 13.- Ratificació de la Modificació de Crèdits 4/91 de l'Institut 
Municipal d'Educació. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Planificació, 
Economia i Hisenda, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'acord adoptat pel Consell de l'Institut Municipal d'Educació, en 
sessió celebrada el dia disset de desembre de mil nou-cents noranta-u, en virtut 
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del qual i a la vista de la proposta de la Direcció de l'IME, s'amplien algunes 
partides pressupostàries del Pressupost de l'exercici de 1991. 
 
 Atès el que estableix l'article 158.1 de la Llei 39/1988 Reguladora de 
les Hisendes Locals, i l'article 158.3 de la mateixa Llei. 
 
 Atès que de la liquidació del Pressupost de 1990, encara resta sense 
utilitzar part d'un remanent líquid de tresoreria. 
 
 Vist l'informe de la Intervenció Delegada de l'Institut, el President de la 
Comissió Informativa de Planificació, Economia i Hisenda proposa al Ple de 
l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat el següent 
 

A C O R D 
 
 Unic.- Ratificar l'acord adoptat el dia 17 de desembre de 1991 pel 
Consell de l'IME, pel qual s'aprova inicialment l'expedient de modificació de crèdit 
núm. 4/91 mitjançant suplementació de crèdit amb càrrec al remanent líquid de 
Tresoreria, segons el següent detall: 
 
ESTAT DE DESPESES 
 
Partida  Concepte  Consig. anter. Import Consign.act. 
 
223338 Consums,aigua,llum,elec. 4.199.340 900.000 5.099.340  
251338 Vestuari Pnal.Guard. 286.000 65.000 351.000 
252337 Alimentació C.mercad.  2.004.378 400.000 2.404.378 
258338 Prestació serveis 23.531.405 1.605.000 25.136.405 
274338 Altre mater. invent.  8.116.376 400.000 8.556.376 
 
 Total    3.370.000." 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt donada pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Planificació, Economia i 
Hisenda, senyor Joaquín Guallar Cánovas, se sotmet a votació el dictamen, 
essent aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 14.- Aprovació del pressupost per l'any 1992. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Planificació, 
Economia i Hisenda, que textualment diu: 
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 "L'Alcaldia-Presidència, d'acord amb allò previst en l'article 149, de la 
Llei 39/1988 Reguladora de les Hisendes Locals i l'article 18 del Real Decret 
500/1990 eleva al Ple de l'Ajuntament, la següent proposta 
 

A C O R D 
 
 Primer.- Aprovació inicial, de conformitat amb l'establert en l'article 
112 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril i en l'article 149.5 de la Llei 39/1988 de la Llei 
Reguladora d'Hisendes Locals, dels Pressupostos Generals per a l'exercici de 
1991, comprensius dels Pressupostos de l'Ajuntament, de l'Institut Municipal 
d'Ensenyament, de l'Institut Municipal d'Esports, de 
 
 l'Institut Municipal de Promoció Urbanística de Cornellà, del Patronat 
Municipal de Radio Cornellà i de les Empreses Municipals amb capital 
integrament local: Societat Privada Municipal d'Aparcaments de Cornellà de 
Llobregat, Societat Anónima (SOMAPSA), Societat Promoció Econòmica de 
Cornellà, Societat Anónima (PRECSA), i Societat de Desenvolupament Urbà de 
Cornellà (EMDUCSA), el Pressupost consolidat general, el resum dels quals per 
capítols pressupostaris són del següent tenor literal: 
 

PRESSUPOST DE L'AJUNTAMENT DE CORNELLA DE LLOBREGAT 1992 
 
 

A) ESTAT D'INGRESSOS 
 

a) Operacions Corrents 
 
Capítol I - Impostos directes ........... 1.619.190.000 
Capítol II - Impostos indirectes.......... 150.000.000 
Capítol III - Taxes i altres ingressos .... 583.514.000 
Capítol IV - Transferències corrents ..... 1.365.205.892 
Capítol V - Ingressos patrimonials ...... 953.029.238 
 

b) Operacions de Capital 
 
Capítol VII - Transferències de capital.... 340.000.000 
 

c) Operacions Financeres 
 

Capítol VIII    - Variació d'actius financers..    3.000 
Capítol IX - Variació de passius financers 1.250.000.000 
 
 Total general........................... 6.260.942.130 
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A) ESTAT DE DESPESES 
 
a) Operacions corrents 
 

Capítol I - Remuneració de personal ..... 1.469.774.260 
Capítol II - Compra de bens corrents i ser. 1.135.295.252 
Capítol III - Interessos .................. 371.374.439 
Capítol IV - Transferències corrents ..... 573.408.193 
 

b) Operacions de Capital 
 

Capítol VI - Inversions Reals ............ 133.059.648 
Capítol VII - Transferències de capital ... 1.598.968.590 
 

c) Operacions Financeres 
 

Capítol VII - Variació actius financers ... 3.000 
Capítol IX - Variació passius financers .. 979.058.748 
 
   
 Total general ........................ 6.260.942.130 
 
 
 

PRESSUPOST DE L'INSTITUT MUNICIPAL D'EDUCACIO 1992 
 
 

A) ESTAT D'INGRESSOS 
 
a) Operacions Corrents 

 
Capítol III - Taxes i altres ingressos .... 40.669.066 
Capítol IV - Tranferències corrents ...... 181.475.016 
Capítol V - Ingressos patrimonials ...... 766.000 
 

b) Operacions de Capital 
 
Capítol VII - Transferències de Capital ... 2.562.448 
 

c) Operacions Financeres 
 
Capítol VIII - Variació actius financers ... 1.000 
Capítol IX - Variació passius financers .. 1.000 
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 Total general  225.474.530 
 
 

B) ESTAT DE DESPESES 
 

d) Operacions Corrents 
 
Capítol I - Remuneració de personal ..... 151.712.001 
Capítol II - Compra de béns corrents i ser. 57.196.081 
Capítol IV - Transferències corrents ...... 14.002.000 
 
 b) Operacions de Capital 
 
Capítol VI - Inversions Reals ............ 2.562.448 
 

d) Operacions Financeres 
 
Capítol VIII - Variació actius financers ... 1.000 
Capítol IX - Variació passius financers .. 1.000 
 
   
 Total general................ 225.474.530 
 
 
 

PRESSUPOST DE L'INSTITUT MUNICIPAL D'ESPORTS 1992 
 
 

A) ESTAT D'INGRESSOS 
 

a) Operacions corrents 
 
Capítol III - Taxes i altres ingressos .... 66.353.000 
Capítol IV - Tranferències corrents ...... 121.615.148 
Capítol V - Ingressos patrimonials ...... 5.250.000 
 

b) Operacions Financeres 
 
Capítol VIII - Variació d'actius financers . 1.000 
Capítol IX - Variació de passius financer. 1.000 
 
 Total general...........................  193.220.148  
 

B) ESTAT DE DESPESES 
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c) Operacions corrents 

 
Capítol I - Remuneració de personal      69.506.645 
Capítol II - Compra de béns corrents i ser    104.279.827 
Capítol III - Interessos 2.000 
Capítol IV - Transferències corrents 19.429.676 
 
 b) Operacions Financeres 
 
Capítol VIII - Variació d'actius financers . 1.000 
Capítol IX - Variació de passius financers 1.000 
 
 Total general ............................. 193.220.148 
 
 
PRESSUPOST DE L'INSTITUT MUNICIPAL DE PROMOCIO URBANISTICA DE 

CORNELLA 1992 
 
 

A) ESTAT D'INGRESSOS 
 

a) Operacions corrents 
 
Capítol IV - Transferències corrents  15.253.314 
 

b) Operacions de Capital 
 
Capítol VII - Transferències de capital 760.594.543 
 
 Total general.............................. 775.847.857 
 
 

B) ESTAT DE DESPESES 
 

a) Operacions Corrents 
 
Capítol I - Remuneració de personal  12.468.314 
Capítol II - Compra de béns corrents i ser. 2.785.000 
 

b) Operacions de Capital 
 
Capítol VI - Inversions reals  760.594.543 
 
 Total general .............................. 775.847.857 
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PRESSUPOST DEL PATRONAT MUNICIPAL DE RADIO CORNELLA 1992 
 
 

A) ESTAT D'INGRESSOS 
 

a) Operacions Corrents 
 
Capítol III - Taxes i altres ingressos  10.587.996 
Capítol IV - Transferències corrents  13.592.833 
Capítol V - Ingressos patrimonials 75.000 
 
 Total general............................. 24.255.829 
 
 

B) ESTAT DE DESPESES 
 

a) Operacions Corrents 
 
Capítol I - Remuneració de personal  11.230.829 
Capítol II - Compra de béns corrents i ser 13.025.000 
 
   
 Total general............................. 24.255.829 
 
 
PRESSUPOST DE LA SOCIETAT PRIVADA MUNICIPAL D'APARCAMENTS DE 

CORNELLA DE LLOBREGAT, S.A. (SOMAPSA) 
 
 

A) ESTAT D'INGRESSOS 
 
1 - Ingressos venda dret ús   1.425.000.000 
 

B) ESTAT DE DESPESES 
 
2 - Despeses Aparcaments i  
 construcció i estructura Societat 1.289.500.000 
 
 

PRESSUPOST DE LA SOCIETAT PROMOCIO ECONOMICA 
DE CORNELLA, S.A. (PRECSA) 
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A) ESTAT D'INGRESSOS 
 
1 - Plans d'ocupació. .82.000.000  
2 - Escola Taller 247.202.280 
3 - Cases d'Ofici 161.949.060 
4 - Formació  117.330.100 
5 - Subvencions  35.000.000 
6 - Serveis.. 92.550.000 
 
 Total general..................................  736.031.440 
 

B) ESTAT DE DESPESES 
 
1 – Salaris  43.812.252 
2 - Plans d'Ocupació 82.000.000 
3 - Cases d'Ofici  79.289.595 
4 - Escola Taller  171.214.072 
5 - Formació  100.110.000 
6 - Despeses Generals  220.074.605 
 
 Total general   696.500.524 
 
 

PRESSUPOST DE LA SOCIETAT DE DESENVOLUPAMENT URBANISTIC DE 
CORNELLA (EMDUCSA) 

 
 

A) ESTAT D'INGRESSOS 
 
1 - Vendes  1.911.947.300 
2 - Vendes Serveis 142.200.000 
3 - Altres ingressos per lloguer local 7.500.000 
4 - Increments d'existències  3.334.471.999 
 
 Total general................................  5.396.119.299 
 
 

B) ESTAT DE DESPESES 
 
1 - Despeses de Personal. 37.000.000 
2 - Despeses Financeres 117.000.000 
3 - Tributs 110.000.000 
4 - Treball submin. serveis ext 3.438.904.674 
5 - Compres terrenys 405.354.660 
6 - Despeses Diverses 26.150.000 
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7 - Amortitzacions 4.000.000 
8 - Disminució existències 212.912.158 
 
 Total general ............................... 4.351.321.807 
 
 

PRESSUPOST CONSOLIDAT PER A L'ANY 1992 
 
 

A) ESTAT D'INGRESSOS 
 
Capítol I - Impostos directes  1.619.190.000 
Capítol II - Impostos indirectes 150.000.000 
Capítol III - Taxes i altres ingressos 924.874.062 
Capítol IV - Transferències corrents  1.431.826.435 
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Capítol V - Ingressos patrimonials  2.256.120.238 
Capítol VI - Enaj. Inversions Reals  3.411.257.046 
Capítol VII  - Transferències de capital 215.000.000 
Capítol VIII  - Variació actius financers .. 5.000 
Capítol IX - Variació passius financers . 1.250.002.000 
 
 Total general consolidat ............ 11.258.274.781 
 
 

B) ESTAT DE DESPESES 
 
Capítol I - Retribucions personal  1.819.504.301 
Capítol II - Compra béns i serveis  1.499.472.908 
Capítol III   - Interessos ................. 525.276.439 
Capítol IV - Transferències corrents .... 302.020.101 
Capítol VI - Inversions reals ........... 5.890.575.973 
Capítol VIII  - Variació actius financers .. 5.000 
Capítol IX - Variació passius financers .  979.060.748 
 
 Total general consolidat  11.258.274.781 
 
 Segon.-  Aprovar les Bases d'Execució dels Pressupostos Generals, el 
Pla Financer i el seu annex. 
 
 Tercer.- Aprovar la relació de llocs de treball que integren la plantilla 
orgánica de l'Ajuntament i dels seus organismes autònoms administratius amb 
les seves retribucions. 
 
 Quart.- Exposar al públic i donar al present acord la publicitat 
establerta en l'article 150 de la Llei 39/1988 Reguladora d'Hisendes Locals. 
 
 Cinquè.- El present acord s'entendrà aprovat definitivament, si durant 
el termini d'exposició al públic no es presenten reclamacions i si transcorreix el 
termini reglamentari sense cap requeriment per l'Administració Pública 
competent, de conformitat amb l'establert en l'article 65, de la Llei 7/85." 
 
 
 Tot seguit pren la paraula el President-Delegat de la Comissió 
Informativa de l'Area de Planificació, Economia i Hisenda, senyor Joaquín Guallar 
Cánovas, qui, després de recordar que per a informar d'aquest projecte de 
pressupost s'han mantingut deu reunions amb participació de tots els Grups 
Polítics Municipals, tres de la Comissió Informativa i set dels diferents 
organismes autònoms i societats privades el capital dels quals pertany 
íntegrament a aquest Ajuntament, on es va subministrar documentació dels 
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mateixos, procedeix a donar una detallada informació del pressupost, del qual 
destaca que els ingressos venen fixats per les Ordenances Fiscals recentment 
aprovades, respectant, respecte de l'Impost d'Activitats Econòmiques, la previssió 
d'ingressos iguals a la recaptació que s'ha produït aquest any, més un lleuger 
increment, per les figures tributàries que substitueix. 
 
 Així mateix el senyor Guallar, després d'assenyalar que encara es troba 
pendent el tema del Fons Nacional de Cooperació i que es troba a faltar la manca 
de participació dels municipis en el Fons Català, procedeix a informar de les 
notes més característiques del mateix: 
 
 - Increment del 7,9% del capítol I de despeses. 
 
 - Increment del 16% del capítol II, produït bàsicament per les 
contractes de recollida d'escombraries i neteja de col.legis, donat que es van 
ampliar aquests contractes amb majors prestacions. 
 
 - Càrrega financera del 13,50%, malgrat que l'import total del 
pressupost es duplica. 
 
 - Transferències, increment del 15% derivades de l'estabilitat del 
pressupost de l'Institut Municipal d'Esports, i del traspàs de competències en 
matèria de joventut a l'Institut Municipal d'Ecucació. 
 
 En relació als òrgans descentralitzats de l'Ajuntament, el senyor 
Guallar informa que l'aportació a favor de l'Institut Municipal d'Educació (IME) i 
de l'Institut Municipal d'Esports (IMDE) experimenta un increment del 30%; 
respecte de l'Institut Municipal de Promoció Urbanística de Cornellà (IMPUC), el 
pressupost d'inversions està a prop de 700 milions de pessetes, amb l'objecte de 
continuar amb els processos d'urbanització de la ciutat, i pel que fa referència al 
Patronat Municipal de Ràdio Cornellà, el senyor Joaquín Guallar Cánovas 
assenyala que es congela l'aportació municipal, per ser 1992 un any de transició 
per a les ràdios municipals, com a conseqüència de la nova legislació. 
 
 En relació amb les empreses municipals, el senyor Guallar procedeix a 
donar una breu explicació del pressupost, assenyalant que els Consells 
d'Administració de la Societat Privada Municipal d'Aparcaments de Cornellà de 
Llobregat, S.A. (SOMAPSA) i de la Societat Promoció Econòmica de Cornellà, S.A. 
(PRECSA) hauran de rectificar el pressupost aprovat, ja que a aquest Ple es porta 
una proposta corregida, el primer, per preveure una aportació inferior pel 
Aparcament Moritz respecte de la realment consignada i, el segon, per la 
supressió d'una part de les Escoles Taller. 
 
 A continuació, i pel que es refereix a EMDUCSA, el senyor Guallar 
assenyala que el pressupost ve marcat per la previsió de construir 136 habitatges 
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de preu taxat, continuar amb l'execució de la construcció de l'obra denominada 
"Centre de Serveis a les Empreses" que va encarregar l'Ajuntament, i per una 
clara política d'adquisició de patrimoni. 
 
 Finalment i com a resum de tot l'exposat, el senyor Joaquín Guallar 
Cánovas manifesta que l'import dels pressupostos de Cornellà per a 1992, 
pràcticament dobla l'import de la majoria dels pressupostos dels municipis de 
Catalunya de similars característiques, la qual cosa implica un gran equilibri, 
encara que "no ens podem permetre alegries", prova d'això és la congelació que es 
produeix en la consignació de les partides de les despeses relatives als serveis de 
l'Ajuntament, finalitzant el senyor Joaquín Guallar Cánovas la seva exposició 
informant que per al desenvolupament i control del pressupost, es dictaran unes 
normes reguladores dels comptes a justificar. 
 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal del PP, 
senyor Amador Rosas Outes, per a assenyalar que és ben cert que el pressupost 
consolidat de l'Ajuntament no es dispara pel que fa als ingressos respecte de l'any 
1991, motiu pel qual no s'hi pot estar en contra, però el seu grup s'abstindrà de 
votar, al no estar d'acord amb les Ordenances Fiscals, l'aplicació de les quals 
nodrirà gran part dels seus ingressos. 
 
 Pel que es refereix a EMDUCSA, el senyor Amador Rosas Outes, s'hi 
manifesta en contra, en primer lloc per estar en desacord amb la marxa que 
porta, i en segon lloc perquè no ho veu clar, ja que per exemple, es preveu 
construir habitatges que desconeix si són socials o no, encara que pel preu 
previst ho dubta. 
 
 Pel que fa a l'IME, el senyor Amador Rosas Outes, manifesta que no 
veu clar alguns aspectes, com per exemple la part de guarderies, fins que no es 
realitzi un examen dels serveis, manifestant respecte dels altres pressupostos 
annexes al principal el seu acord, per considerar que la seva marxa és acceptable. 
 
 
 
 Tot seguit pren la paraula el Regidor del Grup Municipal de CIU, 
senyor Antoni Recort i García, qui, després d'assenyalar que la part negativa de 
que aquest pressupost ascendeixi a la quantitat d'onze mil milions de pessetes és 
que ho tindran de pagar els ciutadans de Cornellà, recorda que el seu grup ja es 
va manifestar en el Ple en contra de les Ordenances Fiscals, perquè encara que 
s'hi diu que únicament s'incrementa en funció del cost de la vida realment no és 
així, ja que els guals han triplicat el seu import en els darrers tres anys, 
l'ocupació de la via pública per les empreses de serveis públics és molt barata en 
comparació amb l'ocupació de les taules dels bars. Això, segueix senyalant el 
senyor Recort, junt amb el fet que la ciutat continua igual de bruta per com 
resulta de car aquest servei als ciutadans i amb el fet de que li costa creure que 
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l'aplicació de l'Impost d'Activitats Econòmiques suposi el que s'ha previst, ja que 
creu que serà més elevat. 
 
 Per altre part, assenyala el senyor Antoni Recort i García, afegir al 
pressupost els ingresos d'EMDUCSA i SOMAPSA distorsiona els números, ja que 
la previsió d'EMDUCSA d'ingressar 1.700 milions per l'àrea comercial, no sap, i 
per tant pregunta, si està suportada en l'existència d'ofertes. 
 
 Pel que es refereix al Fons de Cooperació, el senyor Antoni Recort i 
García, per una part pregunta si ja s'ha rebut el Nacional, i per altra manifesta 
que el Fons Català resoldrà el problema de manca de participació dels municipis 
quan resolgui la seva pròpia financiació. 
 
 Per al Grup Municipal de CIU, assenyala el senyor Antoni Recort i 
García, el fonamental és que no coincideix amb les prioritats que l'Equip de 
Govern recull en aquest pressupost, perquè, al seu judici, hi ha un dèficit de 
l'estructura vial i considera que el primer a fer és el que afecta de manera 
immediata a la qualitat de vida dels ciutadans, com la manca de comunicació 
entre els barris, la manca de senyalització viària, la manca d'ordenança 
reguladora del Cementiri, etc. En altres paraules, que el seu grup no està d'acord 
en la manera en què es distribueixen les quantitats del pressupost, finalitzant la 
seva intervenció preguntant per què les bases d'execució del pressupost estan 
redactades en castellà. 
 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal d'IC, 
senyor Frederic Prieto i Caballé, per a manifestar que el seu grup tampoc votarà a 
favor d'aquesta proposta, malgrat que la seva voluntat era la contrària, ja que 
coincideixen en la major part de les operacions que preveu, però, segueix 
assenyalant el senyor Prieto, les circumstàncies que a continuació s'exposen, 
motiven el seu vot en contra: 
 
 a) Perquè cada vegada el pressupost és menys compensatori respecte 
dels ciutadans menys afavorits, davant la manca de foment d'igualtat 
d'oportunitats en l'àmbit cultural. Prova d'això és la irrisòria consignació que a 
aquest aspecte es dedica. 
 
 b) Perquè el seu grup va sol.licitar que l'Ajuntament s'adhereixi al fons 
català de desenvolupament, consignant una quantitat per a la col.laboració 
internacional, i no ha estat acceptat. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal del PSC, 
senyor Antonio Balmón Arévalo, qui després de recordar que la Generalitat té 
deutes a pagar a aquest Ajuntament en matèria de subvencions dels anys 1990 i 
1991, manifesta que no és cert que aquest pressupost el paguin els ciutadans, 
mentre que el que sí és cert és que dels onze mil milions previstos, la Generalitat 
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solament n'aporta cent, és a dir, igual que la Diputació, i espera, no sols que es 
resolgui el problema de participació municipal en el Fons Català de Cooperació, 
sinó que es rebi. 
 
 Aquesta proposta, continua assenyalant el senyor Balmón, que ha 
estat explicada de forma precisa pel Regidor de Planificació, Economia i Hisenda, 
senyor Joaquín Guallar Cánovas no sols en aquest Ple, sinó en múltiples 
reunions, reflecteix el compromís adquirit per l'Equip de Govern amb els 
ciutadans en les Eleccions Municipals en temes de ciutat i exterior. 
 
 Discrepa el senyor Antonio Balmón Arévalo, de les manifestacions del 
Regidor del Grup Municipal de CIU, senyor Antoni Recort i García, perqué la 
ciutat no solament va notar la política de netedat en el seu moment, sinó que ara 
notarà la millora dels serveis, es continuaran posant en marxa infraestructures 
culturals i es seguirà amb la política d'acondicionament de la ciutat a través de la 
millora de mobiliari urbà, de la construcció d'habitatges socials, on el preu 
comparat amb altres que no tenen plaça de parquing, és barat, i s'intentarà 
seguir creant riquesa sense acudir a una major pressió fiscal, finalitzant la seva 
intervenció el senyor Antonio Balmón Arévalo, amb el record a l'oposició de la 
predisposició de l'Equip de Govern a debatre tots els temes de la ciutat amb els 
diferents grups polítics municipals, per a sumar majories que facin de Cornellà 
una ciutat més progressista. 
 
 Seguidament pren de nou la paraula el President-Delegat de l'Area de 
Planificació, Economia i Hisenda, senyor Joaquín Guallar Cánovas per, en relació 
amb la intervenció del Portaveu del Grup Municipal del PP, senyor Amador Rosas 
Outes, recordar que EMDUCSA no ha aprovat cap preu per a la venda dels 
habitatges, així com que el senyor Alcalde ha promès que al gener es reunirien 
per a això, manifestant, en relació amb l'intervenció del Regidor del Grup 
Municipal de CIU, senyor Antoni Recort i García, que les seves manifestacions 
són inconnexes, per tal com ara no s'està parlant de les Ordenances Fiscals, i no 
es té d'oblidar, en qualsevol cas, la nul.la aportació de la Generalitat. 
 
 Finalment i pel que fa referència a la redacció de les bases d'execució 
del pressupost en castellà senyalat pel Regidor del Grup Municipal de CIU, 
senyor Antoni Recort i García, el senyor Joaquín Guallar Cánovas informa que un 
cop enllestit es pensava remetre al Centre de Normalització Lingüística per a la 
seva traducció, però no hi ha hagut temps abans del Ple. 
 
 Acte seguit pren la paraula el senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, 
per assenyalar que no s'han volgut presentar al Ple uns pressupostos 
triomfalistes, tot i que són realistes i moderats pel que es refereix a la pressió 
fiscal, especialment tenint en compte que ha disminuït el nombre d'habitants i 
d'aules d'ensenyament i, tot això incidirà negativament en la participació d'aquest 
Ajuntament en el Fons Nacional de Cooperació. 
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 Per altra banda, continua assenyalant el senyor Alcalde, és certa 
l'afirmació del senyor Recort que la inclusió dels pressupostos de les empreses 
municipals, distorsiona el pressupost consolidat, però això es fa d'aquesta 
manera perquè la llei hi obliga, encara que, en qualsevol cas, els números surten, 
ja que queda detallat individualment el pressupost purament municipal. 
 
 Pel que es refereix al preu de venda dels habitatges que construirà 
EMDUCSA, en l'actualitat es desconeix, ja que els projectes tècnics no estan 
enllestits i se'n desconeix el cost. 
 
 Segurament, continua senyalant el senyor Alcalde, es podrien dedicar 
més recursos a la situació dels carrers o al mobiliari urbà, encara que 100 i 25 
milions respectivament són quantitats molt importants respecte al que dediquen 
altres Ajuntaments. 
 
 Així mateix no s'ha d'oblidar, continua el senyor Alcalde, que hi ha 
Departaments de Serveis a la Persona que creixen per damunt de l'IPC, i que part 
del seu cost és de personal i figura en el capítol I, ja que no tots els serveis a la 
persona han d'ésser de caràcter inversor. 
 
 Referent a la cooperació internacional a què ha fet referència el Grup 
Municipal d'IC, el senyor Alcalde manifesta que, encara que no està contemplat, 
l'equip de govern està obert a que més endavant es contempli, ja que estem 
davant uns pressupostos oberts susceptibles de modificació. 
 
 Pel que es refereix al polèmic tema del finançament de l'Administració 
Local, el senyor Alcalde manifesta que, encara que és una assignatura pendent, 
això no és excusa perquè no se'n vagin solucionant els problemes a l'Ajuntament, 
per tant, a judici del senyor Alcalde, altres administracions haurien d'actuar de la 
mateixa manera, i no deixar de prestar els serveis que deuen, fins que es resolgui 
el seu finançament. 
 
 Indica el senyor Alcalde que estem davant un pressupost caracteritzat 
per una moderació inevitable de la despesa, i per una voluntat política de no fer 
créixer la càrrega finançera. 
 
 Finalment, i davant la necessitat de vot únic al pressupost consolidat, 
pren la paraula el Regidor del Grup Municipal de CIU, senyor Antoni Recort i 
García, per a manifestar que encara que el vot global sigui en contra, el seu grup 
està a favor dels pressupostos individuals de la Societat Promoció Econòmica de 
Cornellà, S.A. (PRECSA), de la Societat Privada Municipal d'Aparcaments de 
Cornellà de Llobregat, S.A. (SOMAPSA), de l'Institut Municipal d'Educació, de 
l'Institut Municipal de Promoció Urbanística de Cornellà (IMPUC) i de l'Institut 
Municipal d'Esports, i en contra del pressupost de la Societat de 
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Desenvolupament Urbanístic de Cornellà (EMDUCSA), per les raons exposades en 
les seves intervencions anteriors, i del Patronat Municipal de Ràdio Cornellà, per 
considerar-lo excessivament baix. 
 
 Després d'això se sotmet a votació el dictamen, essent aprovat per 
majoria absoluta, amb el vot en contra dels Regidors del Grup Municipal d'IC, 
senyor Frederic Prieto i Caballé, senyora Assumpta Lecha i Millet, senyor Miquel 
Martí i Solé i senyora Adelina Cobos Caballero, i dels Regidors del Grup 
Municipal de CIU, senyora Yolanda Piedra i Mañes, senyor Antoni Recort i García 
i senyor Ramón Blanco i Lorenzo, i amb l'abstenció del Regidor del Grup 
Municipal del PP, senyor Amador Rosas Outes. 
 
 
 
 

PROPOSTA DE LA COMISSIO INFORMATIVA DE 
SERVEIS A LA PERSONA 

 
 
 
 15.- Aprovació de la Modificació del Reglament Regulador del 
Consell Escolar Municipal. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Serveis a la 
Persona, que textualment diu: 
 
 
 "Modificacions al Reglament de composició i funcions del Consell 
Escolar de Cornellà. 
 
 En data 21 d'octubre, el Departament d'Ensenyament de la Generalitat 
ha fet arribar a l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat, una sèrie d'observacions 
pel que fa al Reglament del Consell Escolar Municipal, insistint en que 
reconsideréssim els aspectes assenyalats i procedíssim a modificar-los en el 
termini d'un mes, a fi de poder deixar constituït legalment i reglamentàriament el 
Consell Escolar Municipal i possibilitar la seva aprovació i inscripció en el 
Registre del Departament d'Ensenyament de la Generalitat. 
 
 Les observacions formulades transcrites textualment són: "Mentre les 
escoles bressol no s'incorporin com a nivell reconegut dins el sistema educatiu, 
no es pot acceptar la inclusió de representants de les esmentades escoles dins 
dels sectors garantits del professorat, de pares d'alumnes, del PAS i de directors i 
titulars com succeix en el Reglament. El que sí seria correcte, en aplicació de la 
normativa dels consells escolars municipals fòra la inclusió d'una única 
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representació de les escoles bressol de la localitat dins dels sectors no 
garantits,...". 
 
 En base a aquestes raons es considera procedent incorporar i introduir 
en el Reglament les modificacions puntuals següents: 
 
 - Suprimir "d'Escola Bressol" dels paràgrafs: 4.2.1., 4.3.1., i 4.6.2.; 
 
 - En l'article4.6.1. substituir "un de Bressol, tres d'EGB" per "quatre 
d'EGB", atès que els centres d'EGB inclouen actualment el segon cicle de l'Escola 
Infantil (P3, P4 i P5); 
 
 - En l'article 4 substituir "vuit" per "fins a 10". 
 
 - En l'article4.7 canviar la numeració del paràgraf "4.7.5." que passa a 
ser el "4.7.6." i introduir el nou paràgraf amb el número 4.7.5. "Dos vocals en 
representació de les escoles bressol." 
 
 Per tot l'exposat el President proposa al Ple Municipal l'adopció dels 
següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Aprovar amb caràcter inicial les modificacions al Reglament 
del Consell Escolar Municipal de Cornellà de Llobregat, a les quals s'ha fet 
referència anteriorment. 
 
 Segon.- Exposar al públic el present acord, mitjançant anunci en el 
Tauló d'Anuncis de l'Ajuntament, i en el Butlletí Oficial de la Provincia, durant el 
termini de trenta dies, comptats des del dia següent al de la inserció de l'anunci 
en el Butlletí Oficial esmentat, dintre dels quals els interessats podran examinar 
l'expedient i promoure les reclamacions i suggeriments que estimin oportuns. 
 
 Tercer.- Les reclamacions i suggeriments presentats seran resoltes pel 
Ple Municipal en el termini de trenta dies de conformitat amb el que estableix 
l'article 49 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, i l'article 162,2 de la Llei 8/1987, de 15 
d'abril, Municipal i de Règim Local de Catalunya, i els acords que s'adoptin, 
aprovaran definitivament el present Reglament. En el cas de no presentar-se 
reclamacions ni suggeriments en el termini indicat, l'acord inicial restarà aprovat 
definitivament. 
 
 Quart.- Incorporar les modificacions esmentades al text refós de 
Reglament, que s'inclou a l'expedient, i que un cop sigui aprovat definitivament 
serà publicat íntegrament en el BOP als efectes de la seva entrada en vigor. 
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 Cinquè.- Traslladar el present acord a la Delegació Territorial del Baix 
Llobregat del Departament d'Ensenyament de la Generalitat de Catalunya." 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt donada per la 
Regidora-Delegada d'Ensenyament, senyora Cristina Gasull i Martínez, se sotmet 
a votació el dictamen, essent aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 16.- Precs i preguntes 
 
 En primer lloc pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal de CIU, 
senyora Yolanda Piedra i Mañes, qui, després de manifestar que lamenta no 
haver-ho pogut presentar per escrit, pregunta si el Partit Socialista de Cornellà és 
democràtic, ja que pensava que la censura havia mort amb Franco, contestant el 
senyor Alcalde, que si la pregunta es refereix al Partit, aquest no és el lloc 
adequat per a dirigir-la, a la vista d'això la senyora Piedra precisa la seva 
pregunta, senyalant que es refereix al Grup Municipal Socialista. 
 
 Seguidament pren de nou la paraula el senyor Alcalde, per a sol.licitar 
que es formuli per escrit donada la seva imprecisió, i assenyalar que es 
contestarà també per escrit. A la vista d'això, pren de nou la paraula la senyora 
Piedra, per a manifestar quina va ser la seva sorpresa quan, sense prèvia 
notificació, es va modificar l'escrit que ella va presentar per a la seva publicació 
en el butlletí d'informació municipal, en l'espai reservat als grups polítics, 
malgrat que les mides respectaven l'espai assignat, circumstància que, assenyala 
la senyora Piedra, l'ha molestat. 
 
 Tot seguit pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal del PSC, 
senyor Antonio Balmón Arévalo, per a preguntar en quin aspecte es va modificar 
l'escrit, contestant al respecte la senyora Piedra, que se'n va excloure la seva 
fotografia, la qual cosa, al seu entendre, implica una modificació de l'espai de què 
el seu grup disposa en el citat butlletí. 
 
 A la vista de tot això, el senyor Alcalde senyala que aquesta pregunta 
serà contestada per escrit. 
 
 
 Finalment pren la paraula el Regidor del Grup Municipal de CIU, 
senyor Antoni Recort i García, per a preguntar si existeix alguna oferta per 1700 
milions en relació amb la parcel.la d'EMDUCSA destinada a àrea comercial, tal i 
com s'ha valorat en el projecte de pressupost, contestant al respecte el senyor 
Alcalde, que es pren nota i es contestarà. 
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 I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la sessió a indicació 
de la Presidència, quan són les vint-i-una hores i deu minuts, signant la present 
acta l'Alcalde-President, juntament amb mi, la Secretària General, que ho 
certifico. 
 
 


